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W odpowiedzi na interpelacjg miqdzyeesyirq w sprawie budowy dudch odcinkow chodnika po

pazystq shonie St. Zagajewskiego upzejmie informujg, 2e budowa/pzebudowa chodnik6w jest

programem wieloletnim i w miarq mo2liwosci finansowych Gmina Miasto Wloclawek stara sig ten program

realizowad. W biez4cym roku nie zostaly zagwarantowane Srodki finansowe na pzebudowg

pzedmiotowego chodnika, ale majqc na uwadze bezpieczeristwo mieszkaricow sprawa ta zostanie

zaproponowana do planu bud2etu na lata nastgpne.
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